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	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.
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                        (Film) Cała prawda o DK3 na sesji?

                        Temat drogi krajowej nr 3 powrócił z nową mocą na środowej sesji Rady Miejskiej w Jaworze.
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                    W jej trakcie dyskutowano o przyszłości remontu. Padło kilka ważnych stwierdzeń, a przynajmniej część wątpliwości powinna zostać rozwiana. Zapraszamy do obejrzenia relacji wideo. Naprawdę warto.

                                    

                            

                                
                                    
                        
                             Wyraź swoją opinię

                            SKOMENTUJ

                        
                    

                    
                                        
                             Powiadom znajomych

                            UDOSTĘPNIJ

                        
                    

            

            
                  
            

                            
                Zobacz także

                                    
                        
                                                        
                                Sprzeczne informacje w sprawie rozkopanej DK3

                            

                        

                    
                                    
                        
                                                        
                                "Prawdziwe" kłamstwa?

                            

                        

                    
                                    
                        
                                                        
                                To już jest koniec?

                            

                        

                    
                                    
                        
                                                        
                                Witek: Panie burmistrzu, dlaczego mamy taki bałagan na DK3?

                            

                        

                    
                                    
                        
                                                        
                                Elżbieta Witek: Z jakich powodów przerwano prace remontowe na DK3?

                            

                        

                    
                                

                        
                	 Poprzedni artykuł
Wypadek na A4, dwie osoby ranne

	Następny artykuł 
Szybkie i dostępne dla wszystkich strony internetowe



            

        

                
            

    Komentarze (144)

    
                
            Sortuj wg 
            
                Najnowszych
                Najstarszych
                Najlepszych
            

        

            

    
                    
                

                
                    
                        Proszę zachować komentarze zgodne z regulaminem oraz zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami. Informujemy, że Administratorem poniższych danych osobowych jest DJAmedia Sp. z o.o., Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka. Dane osobowe zostały przekazane dobrowolnie i będą przetwarzane wyłącznie w celu przesłania zamieszczenia komentarza na portalu. Bez wyraźnej zgody dane osobowe nie będą udostępniane innym odbiorcom danych. Osoba, której dane dotyczą ma prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania i usuwania poprzez kontakt z Administratorem: kontakt@jawor24h.pl.
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                [image: jaworzanin]
    jaworzanin•18 stycznia 2017 o 22:09

    Ten film mówi wszystko. Dzisiaj potwierdziło się to, że burmistrz kręci w sprawie dokończenia remontu głównej drogi przez Jawor.
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        Ten film mówi wszystko. Dzisiaj potwierdziło się to, że burmistrz kręci w sprawie dokończenia remontu głównej drogi przez Jawor.
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    DOK•15 lutego 2016 o 00:51

    Kłamstwa wyszły na jaw. Niedługo kolejne?
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        Kłamstwa wyszły na jaw. Niedługo kolejne?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: ela]
    ela•9 lutego 2016 o 21:49

    Słyszałam ze grupa mieszkańców ma zorganizować pikietę przed ratuszem przerwania remontu  drogi DK3. Proszę o więcej informacji .
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        Słyszałam ze grupa mieszkańców ma zorganizować pikietę przed ratuszem przerwania remontu  drogi DK3. Proszę o więcej informacji .
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    mariolaela•10 lutego 2016 o 09:14

    To trzeba zrobić pikietę przed Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. Co ma do tego miasto? Skoro droga krajowa i od GDDKiA zależy czy będzie dalszy ciąg realizacji.
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        To trzeba zrobić pikietę przed Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. Co ma do tego miasto? Skoro droga krajowa i od GDDKiA zależy czy będzie dalszy ciąg realizacji.
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    infomariola•10 lutego 2016 o 12:20

    To dlaczego na stronie urzędu jest info, że rozpoczyna się remont DK3 a nie ma, że nie będzie dokończony i dlaczego?
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        To dlaczego na stronie urzędu jest info, że rozpoczyna się remont DK3 a nie ma, że nie będzie dokończony i dlaczego?
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    włącz myśleniemariola•10 lutego 2016 o 11:38

    A czy GDKiA nie wyrażało zgody na dodatkowe prace wykonywane przez Gminę w postaci remontu sieci? A może własciciel sieci gazowe też jest winny? Ludzie ogarnijcie się w GDKiA nie pracują laicy-wiedzą  jak wyglądają prace przy remoncie sieci i że wszystko może się zdarzyć. No i dlaczego decyzja o braku kontynuacji zapadła dopiero po zmianie władzy na górze? Przecież pierwszy etap też szedł jak krew z nosa....
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        A czy GDKiA nie wyrażało zgody na dodatkowe prace wykonywane przez Gminę w postaci remontu sieci? A może własciciel sieci gazowe też jest winny? Ludzie ogarnijcie się w GDKiA nie pracują laicy-wiedzą  jak wyglądają prace przy remoncie sieci i że wszystko może się zdarzyć. No i dlaczego decyzja o braku kontynuacji zapadła dopiero po zmianie władzy na górze? Przecież pierwszy etap też szedł jak krew z nosa....
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    z dąbrowskiegomariola•10 lutego 2016 o 11:17

    Dlatego !  bo miasto zawaliło sprawę. GDDKiA była przygotowana na wykonanie remontu natomiast miasto chyba nie !
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        Dlatego !  bo miasto zawaliło sprawę. GDDKiA była przygotowana na wykonanie remontu natomiast miasto chyba nie !
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    KZmariola•10 lutego 2016 o 10:23

    A właśnie że ma.
http://24legnica.pl/minister-zatwierdzil-remont-krajowej-trojki-w-jaworze/
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        A właśnie że ma.
http://24legnica.pl/minister-zatwierdzil-remont-krajowej-trojki-w-jaworze/
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    Pytajnikela•9 lutego 2016 o 22:35

    Z Limanowskiego i Dąbrowskiego, czy może z Narutowicza?
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        Z Limanowskiego i Dąbrowskiego, czy może z Narutowicza?
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    :)•8 lutego 2016 o 08:16

    Przeciętny dziennikarz-jeśli dziennikarz,przeciętne informacje,przeciętne informacje znane od dawna,błędy.... i dodam za Marylą ...Ale to już było.....i juz więcej nic nie podpowiem,mus myśleć samodzielnie.Pozdrawiam.
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        Przeciętny dziennikarz-jeśli dziennikarz,przeciętne informacje,przeciętne informacje znane od dawna,błędy.... i dodam za Marylą ...Ale to już było.....i juz więcej nic nie podpowiem,mus myśleć samodzielnie.Pozdrawiam.
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    do :):)•8 lutego 2016 o 09:35

    Dla jednych przeciętnych, dla innych dobry, rzetelny, etc. Czyżby u kogoś odezwała się zazdrość?
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        Dla jednych przeciętnych, dla innych dobry, rzetelny, etc. Czyżby u kogoś odezwała się zazdrość?
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                [image: Finito]
    Finito•8 lutego 2016 o 01:00

    DK3 - GAME OVER
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        DK3 - GAME OVER
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                [image: uwolnili prond z dynama]
    uwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 15:28

    oto fakty : 
- fotokamer jak przyszedł, to potrzebował na gwałt sukcesu.
- zobaczył, że stary urban z ekipą (maryśka browar i misio l.) przygotowali papiery wstępne pod modernizacje
- ci od asfaltu i dróg też zrobili papiery projektowe , a więc wystarczyło nacisnąć gdzie trzeba i temat ruszy.
- fotokamer polatał po platfusach powywracał, po naciskał (jak w alternatywach 4, pewnie wzięto odpowiednią teczkę z parapetu,dostawiono pieczątki, i temat ruszył)
- a że w tamtym czasie brał mocno pod uwagę start na ..osła na wiejską machina propagandowa ruszyła .
-  nowotwór w Nowej Gadzinówce Jarskiej puścił reklamę fotokamera, że to on wykopuje i rozkopuje oraz nastała epoka wielkich inwestycji.
- i tak do wiosny .bizancjum trwało w najlepsze .pokłony fejsiki i foto flesze. no i oczywiście niedostępność dla przeciętnych urzędasów. no bo i po co pierdołami głowę sobie zawracać. co trzeba zrobione. z platfusami załatwione, tylko czekać jak roboty ruszą i sukces gotowy.
- późną wiosną wjechali na inwestycje ci od "asfaltu i dróg" no i zaczęły się schody. okazało się, ze nie ma dokumentacji na rury. zaczęły się nieprzewidywane wejścia właścicieli rur na odcinki, a konkretnie ludzi fotokamera. 
- przestoje co zrozumiałe dezorganizowały pracę wykonawcy, uniemożliwiały zaplanowanie dalszych prac i zakończenie ich w przewidzianym umową terminie. przez tych od asfaltu i dróg .
-  fotokamer wymyślił nawet formułę naprawy rur na ciągłą awarię, co w końcu musiał się skończyć protestem tych od asfaltu i dróg, bo grozi za to paragraf.
- gestorzy sieci nie mogli się dogadać, przede wszystkim fotokamer odpowiedzialny za rury wodne
- roboty niczym w Alternatywach 4 stały, ludzie tracili nerwy a okoliczni przedsiębiorcy żyjący z handlu pieniądze
- w końcu ci od asfaltu i dróg zaproponowali partycypację w kosztach związanych z przestojami, jednak tematu nie podjęto
- w między czasie fotokamer chwalił się, że to on wymienił lampy wszędzie, chociaż zasługą było to kogo innego......właścicieli od prądu.
- czas mijał i mijał. rozkopana droga stała i życie ludziom umilała
- środki na tą inwestycję były przewidziane tylko do końca roku
-w związku z niemożliwością skoordynowania prac projektowych na etapie rur i kabli pod koniec roku ci od asfaltu i dróg zapłacili za dwa etapy swoiemu pod wykonawcy i imprezę zakończyli definitywnie !!!!!!!!!!!!!
- od tego czasu fotokamer chodzi i opowiada bajki, że roboty zawieszone, że postój chwilowy a prawda jest taka
- PONIEWAŻ NIE BYŁO PAPIERÓW NA RURY, BYŁY PRZESTOJE I NIKT NORMALNY NIE BĘDZIE KŁADŁ ASFALTU NA STARE RURY, ŻEBY GO ZRYWAĆ ZA ROK LUB DWA LATA . CI OD ASFALTU I DRÓG STWIERDZILI, ŻE NIC NIE WSKÓRAJĄ I ZROBILI TYLKO DWA ETAPY GDZIE RURY ZROBIONĄ NA AWARIĘ TROCHĘ NACIĄGAJĄC SPRAWĘ. 
- moim zdaniem FOTOKAMER ZAWALIŁ SPRAWĘ NIE PRZYGOTOWUJĄC PAPIERÓW NA CZAS, EWENTUALNIE NIE KOORDYNĄJĄC ODPOWIEDNIO DZIAŁAŃ. POGOŃ ZA TANIM LANSEM GO ZGUBIŁ. A OSADA STRACIŁA INWESTYCJĘ . TO MOJA HIPOTEZA OPARTA NA FAKTACH I LOGICZNYM UŁOŻENIU TYCHŻE FAKTÓW. 
-teraz, żeby coś się zaczęło na drodze, wszystko trzeba zrobić od nowa (papiery, przetargi) no i oczywiście pod warunkiem, że będzie kasa. a oto będzie ciężko bo rusza budowa trójki i nikt nie będzie wydawał kasy podwójnie. 
- ale fotokamer ma już wytłumaczenie ponoć- PISUARY MI KASY NIE CHCĄ DAĆ.
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        oto fakty : 
- fotokamer jak przyszedł, to potrzebował na gwałt sukcesu.
- zobaczył, że stary urban z ekipą (maryśka browar i misio l.) przygotowali papiery wstępne pod modernizacje
- ci od asfaltu i dróg też zrobili papiery projektowe , a więc wystarczyło nacisnąć gdzie trzeba i temat ruszy.
- fotokamer polatał po platfusach powywracał, po naciskał (jak w alternatywach 4, pewnie wzięto odpowiednią teczkę z parapetu,dostawiono pieczątki, i temat ruszył)
- a że w tamtym czasie brał mocno pod uwagę start na ..osła na wiejską machina propagandowa ruszyła .
-  nowotwór w Nowej Gadzinówce Jarskiej puścił reklamę fotokamera, że to on wykopuje i rozkopuje oraz nastała epoka wielkich inwestycji.
- i tak do wiosny .bizancjum trwało w najlepsze .pokłony fejsiki i foto flesze. no i oczywiście niedostępność dla przeciętnych urzędasów. no bo i po co pierdołami głowę sobie zawracać. co trzeba zrobione. z platfusami załatwione, tylko czekać jak roboty ruszą i sukces gotowy.
- późną wiosną wjechali na inwestycje ci od "asfaltu i dróg" no i zaczęły się schody. okazało się, ze nie ma dokumentacji na rury. zaczęły się nieprzewidywane wejścia właścicieli rur na odcinki, a konkretnie ludzi fotokamera. 
- przestoje co zrozumiałe dezorganizowały pracę wykonawcy, uniemożliwiały zaplanowanie dalszych prac i zakończenie ich w przewidzianym umową terminie. przez tych od asfaltu i dróg .
-  fotokamer wymyślił nawet formułę naprawy rur na ciągłą awarię, co w końcu musiał się skończyć protestem tych od asfaltu i dróg, bo grozi za to paragraf.
- gestorzy sieci nie mogli się dogadać, przede wszystkim fotokamer odpowiedzialny za rury wodne
- roboty niczym w Alternatywach 4 stały, ludzie tracili nerwy a okoliczni przedsiębiorcy żyjący z handlu pieniądze
- w końcu ci od asfaltu i dróg zaproponowali partycypację w kosztach związanych z przestojami, jednak tematu nie podjęto
- w między czasie fotokamer chwalił się, że to on wymienił lampy wszędzie, chociaż zasługą było to kogo innego......właścicieli od prądu.
- czas mijał i mijał. rozkopana droga stała i życie ludziom umilała
- środki na tą inwestycję były przewidziane tylko do końca roku
-w związku z niemożliwością skoordynowania prac projektowych na etapie rur i kabli pod koniec roku ci od asfaltu i dróg zapłacili za dwa etapy swoiemu pod wykonawcy i imprezę zakończyli definitywnie !!!!!!!!!!!!!
- od tego czasu fotokamer chodzi i opowiada bajki, że roboty zawieszone, że postój chwilowy a prawda jest taka
- PONIEWAŻ NIE BYŁO PAPIERÓW NA RURY, BYŁY PRZESTOJE I NIKT NORMALNY NIE BĘDZIE KŁADŁ ASFALTU NA STARE RURY, ŻEBY GO ZRYWAĆ ZA ROK LUB DWA LATA . CI OD ASFALTU I DRÓG STWIERDZILI, ŻE NIC NIE WSKÓRAJĄ I ZROBILI TYLKO DWA ETAPY GDZIE RURY ZROBIONĄ NA AWARIĘ TROCHĘ NACIĄGAJĄC SPRAWĘ. 
- moim zdaniem FOTOKAMER ZAWALIŁ SPRAWĘ NIE PRZYGOTOWUJĄC PAPIERÓW NA CZAS, EWENTUALNIE NIE KOORDYNĄJĄC ODPOWIEDNIO DZIAŁAŃ. POGOŃ ZA TANIM LANSEM GO ZGUBIŁ. A OSADA STRACIŁA INWESTYCJĘ . TO MOJA HIPOTEZA OPARTA NA FAKTACH I LOGICZNYM UŁOŻENIU TYCHŻE FAKTÓW. 
-teraz, żeby coś się zaczęło na drodze, wszystko trzeba zrobić od nowa (papiery, przetargi) no i oczywiście pod warunkiem, że będzie kasa. a oto będzie ciężko bo rusza budowa trójki i nikt nie będzie wydawał kasy podwójnie. 
- ale fotokamer ma już wytłumaczenie ponoć- PISUARY MI KASY NIE CHCĄ DAĆ.
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                [image: przeciętny urzędas]
    przeciętny urzędasuwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 18:33

    aha, to o to chodzi z tą dostępnością do burmistrza...

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        aha, to o to chodzi z tą dostępnością do burmistrza...
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                [image: Smok Wawelski]
    Smok Wawelskiprzeciętny urzędas•7 lutego 2016 o 21:59

    różne krążą teorie ws. tej "dostępności" i "niedostępności"
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        różne krążą teorie ws. tej "dostępności" i "niedostępności"
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                [image: do fhjo]
    do fhjouwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 18:14

    To co będzie do "sprzedania" na koniec kadencji wyborcom? Remont DK3 i budowa S3, którą robi GDDKiA? Remont budynku dworca będącego własnością PKP, który może przeprowadzi PKP? Myślisz, że mentalność jaworzan jest aż tak na niskim poziomie, żeby kupić każdy "towar"?
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        To co będzie do "sprzedania" na koniec kadencji wyborcom? Remont DK3 i budowa S3, którą robi GDDKiA? Remont budynku dworca będącego własnością PKP, który może przeprowadzi PKP? Myślisz, że mentalność jaworzan jest aż tak na niskim poziomie, żeby kupić każdy "towar"?
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                [image: co do sprzedania]
    co do sprzedaniado fhjo•7 lutego 2016 o 19:22

    np. powołanie drugiej strefy
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        np. powołanie drugiej strefy
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                [image: fhjo]
    fhjouwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 17:41

    do większości te i inne sprawki, wpadki i żenujące zarządzanie fotokamera i tak nie przemówią. Bo on swoją tanią propagandą i stylem małomiasteczkowego drobnego cwaniaczka lub nastolatka z sąsiedztwa - w zależności od okazji, wpisuje się w  ich mentalność, a przede wszystkim potrzeby. Widać to na przykładzie chociażby jego bezradnych dla, których jest niemal bożyszcze. APrawda jest tak, że nie ma żadnych predyspozycji do kierowania i zarządzania. A jest to osobnik o proweniencji drobnego cwaniaczka o mentalności niedowartościowanego nastolatka, którego wir wydarzeń oraz z chamienie elit zarówno na dole jaki u góry wywindowało na lokalny piedestał. Konkludując nie zawyża zarówno intelektem jaki manierami ale za to kombinatorstwem pokazuje, że każdy ma szansę daleko zajść, nawet będąc kompletnym dyletantem. No ale skoro mgr, który  nigdy nie był pod ziemią może kierować wielkim kombinatem. Kolejny raz.... To co się dziwić temu liderowi.
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        do większości te i inne sprawki, wpadki i żenujące zarządzanie fotokamera i tak nie przemówią. Bo on swoją tanią propagandą i stylem małomiasteczkowego drobnego cwaniaczka lub nastolatka z sąsiedztwa - w zależności od okazji, wpisuje się w  ich mentalność, a przede wszystkim potrzeby. Widać to na przykładzie chociażby jego bezradnych dla, których jest niemal bożyszcze. APrawda jest tak, że nie ma żadnych predyspozycji do kierowania i zarządzania. A jest to osobnik o proweniencji drobnego cwaniaczka o mentalności niedowartościowanego nastolatka, którego wir wydarzeń oraz z chamienie elit zarówno na dole jaki u góry wywindowało na lokalny piedestał. Konkludując nie zawyża zarówno intelektem jaki manierami ale za to kombinatorstwem pokazuje, że każdy ma szansę daleko zajść, nawet będąc kompletnym dyletantem. No ale skoro mgr, który  nigdy nie był pod ziemią może kierować wielkim kombinatem. Kolejny raz.... To co się dziwić temu liderowi.
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    haracz na wyboryfhjo•8 lutego 2016 o 00:19

    Najlepszą kampanią dla burmistrza będzie to co zrobi, bo jaworzanie, są jak saper i drugi raz już mogą nie udzielić kredytu zaufania, zwłaszcza że oceniać będą już działania, nie obietnice. Burmistrza wybierają i finansują jaworzanie, więc to oni płacą "haracz".
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        Najlepszą kampanią dla burmistrza będzie to co zrobi, bo jaworzanie, są jak saper i drugi raz już mogą nie udzielić kredytu zaufania, zwłaszcza że oceniać będą już działania, nie obietnice. Burmistrza wybierają i finansują jaworzanie, więc to oni płacą "haracz".
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    do Głosy?fhjo•7 lutego 2016 o 23:58

    jaworscy urzędnicy zatrudniani są przez JAWORZAN, bo ich wynagrodzenia finansowane są m.in. z podatków i opłat lokalnych
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        jaworscy urzędnicy zatrudniani są przez JAWORZAN, bo ich wynagrodzenia finansowane są m.in. z podatków i opłat lokalnych
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    Głosy?fhjo•7 lutego 2016 o 23:19

    ...ale może liczyć na ich pieniądze. Zatrudniani są za haracz na wybory - proste.
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        ...ale może liczyć na ich pieniądze. Zatrudniani są za haracz na wybory - proste.
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    do Pstry Końfhjo•7 lutego 2016 o 17:57

    jedno jest pewne-burmistrz nie może liczyć na głosy od ludzi zatrudnionych spoza Jawora
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        jedno jest pewne-burmistrz nie może liczyć na głosy od ludzi zatrudnionych spoza Jawora
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    Pstry Końfhjo•7 lutego 2016 o 17:54

    Ludzka natura bywa przewrotna. Poprzednicy też spotykali się z różnymi ludźmi i środowiskami, którzy do nich się uśmiechali, naciągali na co tylko się da a podczas wyborów okazywało się, że nie wiadomo dlaczego nie dostali tyle głosów, na ile liczyli i na ile im się wydawało, że powinni dostać.
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        Ludzka natura bywa przewrotna. Poprzednicy też spotykali się z różnymi ludźmi i środowiskami, którzy do nich się uśmiechali, naciągali na co tylko się da a podczas wyborów okazywało się, że nie wiadomo dlaczego nie dostali tyle głosów, na ile liczyli i na ile im się wydawało, że powinni dostać.
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    skalauwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 17:40

    Dla jednych ważne jest ładne opakowanie, dla innych dobra zawartość. Zdobyć i utrzymać markę na rynku pierwszemu bez drugiego się nie uda, bo klient nawet jak skusi się na jakiś produkt, to w ostateczności oceniać będzie głównie jego zawartość.
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        Dla jednych ważne jest ładne opakowanie, dla innych dobra zawartość. Zdobyć i utrzymać markę na rynku pierwszemu bez drugiego się nie uda, bo klient nawet jak skusi się na jakiś produkt, to w ostateczności oceniać będzie głównie jego zawartość.
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    no cóżuwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 17:21

    widać nie wszystko złoto, co się świeci
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        widać nie wszystko złoto, co się świeci
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: matrix]
    matrixuwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 16:19

    to brzmi jak jakaś szklana bańka, która prędzej czy później musi pęknąć
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        to brzmi jak jakaś szklana bańka, która prędzej czy później musi pęknąć
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: ?]
    ?uwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 16:11

    To jak te "przeciętne" urzędasy miały uzgadniać co robić, skoro była dla nich niedostępność? To była jakaś zabawa w "głuchy telefon", czy co?
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        To jak te "przeciętne" urzędasy miały uzgadniać co robić, skoro była dla nich niedostępność? To była jakaś zabawa w "głuchy telefon", czy co?
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    masakra?•8 lutego 2016 o 17:45

    masakra
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        masakra
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    do ??•8 lutego 2016 o 09:01

    Ci "przeciętni" mogą takie zachowanie pracodawcy wobec nich różnie odebrać. Aż trudno w to uwierzyć... 
http://mobbing-dyskryminacja.pl/

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Ci "przeciętni" mogą takie zachowanie pracodawcy wobec nich różnie odebrać. Aż trudno w to uwierzyć... 
http://mobbing-dyskryminacja.pl/
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: wesoło]
    wesoło?•8 lutego 2016 o 00:39

    Może docierały do nich informacje jakimiś dziwnymi, tajnymi kanałami, albo wcale a dostępu do "bastei" pilnował jakiś Smok Wawelski?
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        Może docierały do nich informacje jakimiś dziwnymi, tajnymi kanałami, albo wcale a dostępu do "bastei" pilnował jakiś Smok Wawelski?
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    ale numeruwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 15:56

    To kto to są te "nieprzeciętne" urzędasy, dla których była dostępność? Kto takie rozwiązania mu podpowiada?!
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        To kto to są te "nieprzeciętne" urzędasy, dla których była dostępność? Kto takie rozwiązania mu podpowiada?!
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    do ale numerale numer•7 lutego 2016 o 18:52

    jak jesteś ciekawy KTO, to spytaj urzędasów z ratusza, jakie to "nieprzeciętne" urzędasy mieli, mają do burmistrza swobodny dostęp
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        jak jesteś ciekawy KTO, to spytaj urzędasów z ratusza, jakie to "nieprzeciętne" urzędasy mieli, mają do burmistrza swobodny dostęp
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    olabogauwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 15:49

    matko kochana!...

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]3
    Lubię to: 3
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        matko kochana!...
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                [image: nie wszyscy zajmują sie PR-em]
    nie wszyscy zajmują sie PR-emuwolnili prond z dynama•7 lutego 2016 o 15:41

    "niedostępność dla przeciętnych urzędasów"
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        "niedostępność dla przeciętnych urzędasów"
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    toż to szok!nie wszyscy zajmują sie PR-em•8 lutego 2016 o 08:37

    "no i oczywiście niedostępność dla przeciętnych urzędasów. no bo i po co *** głowę sobie zawracać." 

http://mobbing-dyskryminacja.pl/
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        "no i oczywiście niedostępność dla przeciętnych urzędasów. no bo i po co *** głowę sobie zawracać." 

http://mobbing-dyskryminacja.pl/
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    dziwna klasyfikacjanie wszyscy zajmują sie PR-em•7 lutego 2016 o 23:51

    "pokłony fejsiki i foto flesze. no i oczywiście niedostępność dla przeciętnych urzędasów. no bo i po co *** głowę sobie zawracać." - przecież na samym PR-rze to żaden wójt, burmistrz daleko nie zajedzie, a dla przeciętnego Kowalskiego z Jawora bardziej istotna może okazać się praca tych "przeciętnych" urzędasów.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        "pokłony fejsiki i foto flesze. no i oczywiście niedostępność dla przeciętnych urzędasów. no bo i po co *** głowę sobie zawracać." - przecież na samym PR-rze to żaden wójt, burmistrz daleko nie zajedzie, a dla przeciętnego Kowalskiego z Jawora bardziej istotna może okazać się praca tych "przeciętnych" urzędasów.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: Skarbnik]
    Skarbniknie wszyscy zajmują sie PR-em•7 lutego 2016 o 16:43

    i odpowiednio to zaksięgować
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        i odpowiednio to zaksięgować
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    !nie wszyscy zajmują sie PR-em•7 lutego 2016 o 16:05

    ale przecież ktoś najpierw musi coś zrobić, aby ktoś inny mógł potem mówić i pisać o tym co się zrobiło
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        ale przecież ktoś najpierw musi coś zrobić, aby ktoś inny mógł potem mówić i pisać o tym co się zrobiło
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                [image: radny]
    radny•7 lutego 2016 o 14:05

    Czas wyjść z okresu stagnacji, aby Jawor ponownie stał się marką - to słowa burmistrza Bery  z początku ub.roku w sprawie remontu dk-3. Minął rok i co, wielka klapa, zarówno z remontem tej drogi jak i z wieloma innymi obietnicami. Ja osobiście czekam na bezpłatną komunikację i remont basenu w parku. Tyle i tylko tyle. A czas biegnie.
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        Czas wyjść z okresu stagnacji, aby Jawor ponownie stał się marką - to słowa burmistrza Bery  z początku ub.roku w sprawie remontu dk-3. Minął rok i co, wielka klapa, zarówno z remontem tej drogi jak i z wieloma innymi obietnicami. Ja osobiście czekam na bezpłatną komunikację i remont basenu w parku. Tyle i tylko tyle. A czas biegnie.
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    system•7 lutego 2016 o 13:12

    W sytuacji, gdy nie dopuszcza się, odsuwa się intelektualistów od głosu rozwija się totalitaryzm i dyktatura. W demokratycznym społeczeństwie opinia każdego jest cenna, nawet ta odmienna od naszej.
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        W sytuacji, gdy nie dopuszcza się, odsuwa się intelektualistów od głosu rozwija się totalitaryzm i dyktatura. W demokratycznym społeczeństwie opinia każdego jest cenna, nawet ta odmienna od naszej.
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    czesiek•7 lutego 2016 o 12:43

    ty chyba jaja sobie robisz. To według ciebie hrabini nie kiwnie palcem jak nie padniemy na kolana? To niby kto ją wybrał Bera i PO czy jaworzanie którzy tak jak ja nie rozumieją dlaczego nie współpracuje z władzami miasta i odstawia fochy.Na pierwszym miejscu jest dobro miasta , a zasługi jak w ogóle będą to niech sobie przypisuje,g...o mnie to obchodzi.
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        ty chyba jaja sobie robisz. To według ciebie hrabini nie kiwnie palcem jak nie padniemy na kolana? To niby kto ją wybrał Bera i PO czy jaworzanie którzy tak jak ja nie rozumieją dlaczego nie współpracuje z władzami miasta i odstawia fochy.Na pierwszym miejscu jest dobro miasta , a zasługi jak w ogóle będą to niech sobie przypisuje,g...o mnie to obchodzi.
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    ???czesiek•7 lutego 2016 o 13:05

    Polityka to też dyplomacja ,pani poseł nie będzie sama narzucać się że swoją pomocą, bo być może burmistrz nie chce niczyjej pomocy.
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        Polityka to też dyplomacja ,pani poseł nie będzie sama narzucać się że swoją pomocą, bo być może burmistrz nie chce niczyjej pomocy.
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    takie było info???•7 lutego 2016 o 13:32

    Dlatego też z urzędu przydałoby się, aby wyszła też ostateczna informacja, czy remont DK3 będzie kontynuowany, czy nie.
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        Dlatego też z urzędu przydałoby się, aby wyszła też ostateczna informacja, czy remont DK3 będzie kontynuowany, czy nie.
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    takie było info???•7 lutego 2016 o 13:14

    http://www.jawor.pl/pl/aktualnosc-3897.html
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        http://www.jawor.pl/pl/aktualnosc-3897.html
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    ;)???•7 lutego 2016 o 13:09

    Ale Burmistrz ma tu g...o do gadanua-inwestorem jest GDDKiA a nie Gmina i pani Posłanka nikomu się narzucać nie musi. Ma możliwość to powinna to zrobić dla swoich wyborców a z Bera nawet sie widzieć nie musi ;)
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        Ale Burmistrz ma tu g...o do gadanua-inwestorem jest GDDKiA a nie Gmina i pani Posłanka nikomu się narzucać nie musi. Ma możliwość to powinna to zrobić dla swoich wyborców a z Bera nawet sie widzieć nie musi ;)
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                [image: Nic nie kumasz]
    Nic nie kumasz•6 lutego 2016 o 22:12

    Czesiu a nie należy po prostu Panią Elę poprosić ?
Może by pomogła.
Ale skoro taki plejbol jak B/era nie potrafi , no cóż ma nas gdzieś
Pani Ela chętnie by pomogała
Ale skoro nikt nie chce poprosić tylko zawłaszczać sobie cudze zasługi ?
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        Czesiu a nie należy po prostu Panią Elę poprosić ?
Może by pomogła.
Ale skoro taki plejbol jak B/era nie potrafi , no cóż ma nas gdzieś
Pani Ela chętnie by pomogała
Ale skoro nikt nie chce poprosić tylko zawłaszczać sobie cudze zasługi ?
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    :)Nic nie kumasz•8 lutego 2016 o 08:29

    jeśli piszesz Pani przed Elą to traktuj jednakowo ludzi i przed nazwiskiem burmistrza również używaj Pan itd ot zwykła przyzwoitość .................Ela to koleżanka,jak nie to Elżbieta,jak Nie to Poseł.Pozdrawiam
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    czesiek•6 lutego 2016 o 16:26

    czy ktoś rozsądny jest w stanie mi wytłumaczyć dlaczego w żadnej sprawie dotyczącej Jawora nie ma współpracy posłanki Witek z władzami Jawora? Nie chodzi mi tutaj o Berę.Przecież z Tomczakiem Witkowa wojowała, z Urbańskim się nienawidziła  i to samo z obecnym burmistrzem. A gdzie w tym jesteśmy my jaworzanie  ?
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    :)czesiek•8 lutego 2016 o 08:34

    no właśnie,czy tego nikt nie zauważył,ze Tancerce wsje przeszakadzają.....zła rola ojca dyrektora NGJ i namowy do głosowania za"swoją" odbijaja się czkawka,bo pytania powracajace od 3 kadencji:a co ONA zrobiła dla Jawora niestety są wciąż aktualne.No co?
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    bolkowianin•6 lutego 2016 o 13:56

    PILNE! Wymienię Wrońskiego na Berę.
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        PILNE! Wymienię Wrońskiego na Berę.
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    ???bolkowianin•6 lutego 2016 o 14:48

    "Zamienił stryjek  siekierkę ją kijek"
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    Przepraszam -   "na kijek "
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        Przepraszam -   "na kijek "
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    IP•6 lutego 2016 o 10:05

    http://wiadomosci.wp.pl/kat,1342,title,Eksperci-o-regulacjach-w-zasadach-inwigilacji-potrzebna-lepsza-kontrola-nad-praca-operacyjna-sluzb-konieczna-nowelizacja-przepisow,wid,18147755,wiadomosc.html?ticaid=1166eb
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    http://portalwiedzy.onet.pl/4015,,,,totalitaryzm,haslo.html
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    wnioski•5 lutego 2016 o 22:01

    Bery kolega, fachowiec od wszystkiego też dał ciała. Meteor - bo o nim mowa nie potrafił zapobiec totalnej wpadki. Tak to jest, jak zatrudnia kolegów, a nie doświadczonych techników. Szkoda, że to wszystko za nasze pieniądze: (
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        Bery kolega, fachowiec od wszystkiego też dał ciała. Meteor - bo o nim mowa nie potrafił zapobiec totalnej wpadki. Tak to jest, jak zatrudnia kolegów, a nie doświadczonych techników. Szkoda, że to wszystko za nasze pieniądze: (
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    do wnioskiwnioski•7 lutego 2016 o 14:49

    a to nie on się tym zajmował?
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        a to nie on się tym zajmował?
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    do wnioskido wnioski•7 lutego 2016 o 16:40

    a on się na tym zna?
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    wnioskido wnioski•7 lutego 2016 o 16:08

    Podobno on - Meteor
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    Wyborca•5 lutego 2016 o 20:35

    Chyba potrzebne będzie referendum w sprawie odwołania Naczelnego Wodza, bo inaczej nic się w Jaworze nie zmieni. Myślałem, że coś się zmieni. A on wpadł w samozachwyt. Przepraszam wszystkich jaworzan, że na niego głosowałem. Wstyd mi za to.
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        Chyba potrzebne będzie referendum w sprawie odwołania Naczelnego Wodza, bo inaczej nic się w Jaworze nie zmieni. Myślałem, że coś się zmieni. A on wpadł w samozachwyt. Przepraszam wszystkich jaworzan, że na niego głosowałem. Wstyd mi za to.
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    czas mija•5 lutego 2016 o 13:42

    Jak długo radni z "RAZEM" będą bezkrytycznie przyglądać się bezradności burmistrza? Ponoszą współodpowiedzialnoś za gminę, bo mają władzę. Rozliczymy ich wszystkich za 3 lata.
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        Jak długo radni z "RAZEM" będą bezkrytycznie przyglądać się bezradności burmistrza? Ponoszą współodpowiedzialnoś za gminę, bo mają władzę. Rozliczymy ich wszystkich za 3 lata.
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    mecenas•5 lutego 2016 o 08:46

    Panie Detyna, mogę podpowiedzieć co zrobić, jeżeli nie otrzymał pan odpowiedzi na interpelację. Proszę to samo zrobić ale już w trybie dostępu do informacji publicznej, a wtedy już będzie bezczynność burmistrza i ustawowe konsekwencje.
Poza tym, przecież w sprawie dk-3 radny też może spokojnie wystąpić do GDDKiA Oddział we Wrocławiu i potwierdzić to co można było przeczytać w informacji z przebiegu ostatniego Konwentu wójtów, burmistrzów i starostów.
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Poza tym, przecież w sprawie dk-3 radny też może spokojnie wystąpić do GDDKiA Oddział we Wrocławiu i potwierdzić to co można było przeczytać w informacji z przebiegu ostatniego Konwentu wójtów, burmistrzów i starostów.
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    mecenas ma racjęmecenas•5 lutego 2016 o 08:59

    Zapytania i interpelacje radnych są specyficzna formą komunikowania się pomiędzy radą a burmistrzem, nigdzie nie uwzględnione w przepisach prawa poza statutem danej gminy. Natomiast wniosek o udzielenie informacji publicznej ma prawnie ustalony tryb, terminy i odpowiedzialność przez ustawodawcę, no i krótszy okres na udzielenie informacji.
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        Zapytania i interpelacje radnych są specyficzna formą komunikowania się pomiędzy radą a burmistrzem, nigdzie nie uwzględnione w przepisach prawa poza statutem danej gminy. Natomiast wniosek o udzielenie informacji publicznej ma prawnie ustalony tryb, terminy i odpowiedzialność przez ustawodawcę, no i krótszy okres na udzielenie informacji.
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    Casusmecenas ma rację•5 lutego 2016 o 09:06

    http://www.wspolnota.org.pl/index.php?id=9&tx_news_pi1%5Bcontroller%5D=News&tx_news_pi1%5Baction%5D=detail&tx_news_pi1%5Bnews%5D=22062&cHash=283801df13eea824ba0d2f8b36c1b763
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    Skarbnik•5 lutego 2016 o 02:43

    Bera musiał nieźle zbajerować radnych z komitetu "RAZEM", że przyznali mu taką kasę (12.000 zł). Teraz okazuje się, że to partacz i krętacz. Nabrali się na to nawet ludzie z SLD. Teraz jest im na pewno strasznie głupio.
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        Bera musiał nieźle zbajerować radnych z komitetu "RAZEM", że przyznali mu taką kasę (12.000 zł). Teraz okazuje się, że to partacz i krętacz. Nabrali się na to nawet ludzie z SLD. Teraz jest im na pewno strasznie głupio.
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    do SkarbnikSkarbnik•5 lutego 2016 o 08:54

    Do tej pory burmistrzowie zaczynali od średniego pułapu i dopiero w miarę nabywania doświadczenia w zarządzaniu gminą było im podwyższane wynagrodzenie.
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        Do tej pory burmistrzowie zaczynali od średniego pułapu i dopiero w miarę nabywania doświadczenia w zarządzaniu gminą było im podwyższane wynagrodzenie.
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    organ wykonawczydo Skarbnik•5 lutego 2016 o 10:38

    doświadczenie w zarządzaniu gminą jako organ wykonawczy i urzędem jako jego kierownik
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        doświadczenie w zarządzaniu gminą jako organ wykonawczy i urzędem jako jego kierownik
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                [image: Bob]
    Bob•4 lutego 2016 o 21:52

    Pan Bera był radnym przed zostaniem Burmistrzem i powinien wiedzieć, co się dzieje w sprawie przebudowy drogi. Nie może się teraz tłumaczyć, że nic nie wiedział. A przynajmniej jego obowiązkiem było wiedzieć. A i tak zawalił. Może się nie nadaje ?
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        Pan Bera był radnym przed zostaniem Burmistrzem i powinien wiedzieć, co się dzieje w sprawie przebudowy drogi. Nie może się teraz tłumaczyć, że nic nie wiedział. A przynajmniej jego obowiązkiem było wiedzieć. A i tak zawalił. Może się nie nadaje ?
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    rn•4 lutego 2016 o 21:02

    Z tym burmistrzem przy obecnym rządzie w Warszawie i wymianie ludzi na stanowiskach, np. we władzach wojewódzkich, w Jaworze nic się nie zmieni. Pan Bera wypromował się na ostatniej fali PO, a teraz gdy ta partia przestała rządzić, przestał mieć poparcie wyżej i jest jak jest... Jawor znowu ma pecha...
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        Z tym burmistrzem przy obecnym rządzie w Warszawie i wymianie ludzi na stanowiskach, np. we władzach wojewódzkich, w Jaworze nic się nie zmieni. Pan Bera wypromował się na ostatniej fali PO, a teraz gdy ta partia przestała rządzić, przestał mieć poparcie wyżej i jest jak jest... Jawor znowu ma pecha...
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    Zawiedzionyrn•5 lutego 2016 o 09:37

    ma pecha Jawor, niestety. Może Urbański sie wielu ludziom nie podobal, ale mimo bezpartyjności i tak wiele zrobil dla Jawora. To miasto inaczej wygląda. Bylo wiele inwestycji i jest to udokumentowane. Mieszkancy chcieli coś nowego - to mają. Pajaca, który robi sobie zdjęcie nawet jak tylko siedzi przy biurku. Zmienia miejsca fotek, podpisuje się pod cudzą pracą. A każde nawe najmniejsze działanie odtrąbia, obfotografuje do granic możliwośći. Jest juz smieszny w tym wszystkim. Chciałbym wiedzieć na ile złotych w zeszłym roku miasto zrobiło inwestycji. Czy odpowiedx na to pytanie jest mozliwa?miasto
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        ma pecha Jawor, niestety. Może Urbański sie wielu ludziom nie podobal, ale mimo bezpartyjności i tak wiele zrobil dla Jawora. To miasto inaczej wygląda. Bylo wiele inwestycji i jest to udokumentowane. Mieszkancy chcieli coś nowego - to mają. Pajaca, który robi sobie zdjęcie nawet jak tylko siedzi przy biurku. Zmienia miejsca fotek, podpisuje się pod cudzą pracą. A każde nawe najmniejsze działanie odtrąbia, obfotografuje do granic możliwośći. Jest juz smieszny w tym wszystkim. Chciałbym wiedzieć na ile złotych w zeszłym roku miasto zrobiło inwestycji. Czy odpowiedx na to pytanie jest mozliwa?miasto
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    PisakZawiedziony•8 lutego 2016 o 13:18

    Nie głosowałeś na PiS to nie jesteś zawiedziony :)  Najbardziej zawiedzeni są z Nowoczesnej i PO :D
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        Nie głosowałeś na PiS to nie jesteś zawiedziony :)  Najbardziej zawiedzeni są z Nowoczesnej i PO :D
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    :)Zawiedziony•8 lutego 2016 o 08:41

    Witam,super komentarz,pasujący jak ulał do działań obecnego rządu:)Czy zawiedziony nie jest zawiedziony obietnicami  działaczy z wyższej półki?
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        Witam,super komentarz,pasujący jak ulał do działań obecnego rządu:)Czy zawiedziony nie jest zawiedziony obietnicami  działaczy z wyższej półki?
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    pHrn•4 lutego 2016 o 21:45

    Jawor ma pecha, że ma takiego burmistrza :(
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        Jawor ma pecha, że ma takiego burmistrza :(
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    Czeska bajkapH•5 lutego 2016 o 20:10

    To nie pech , tylko wyborcy  dali sie nabrac na obietnice "CHŁOPCA Z PLAKATU" !!
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        To nie pech , tylko wyborcy  dali sie nabrac na obietnice "CHŁOPCA Z PLAKATU" !!
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    um•4 lutego 2016 o 20:46

    W kieszeni się flaga otwiera co by manifestację zrobić przed Urzędem Miasta,  gdzie jesteście radni?
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        W kieszeni się flaga otwiera co by manifestację zrobić przed Urzędem Miasta,  gdzie jesteście radni?
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    felek•4 lutego 2016 o 20:32

    fajne miny co niektórych, jakby zdawali się pytać "kiedy się to kurcze skończy"
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        fajne miny co niektórych, jakby zdawali się pytać "kiedy się to kurcze skończy"
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    Kompasfelek•4 lutego 2016 o 20:46

    Bo to są przypadkowi ludzie z łapanki. Brak orientacji "w terenie"

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]15
    Lubię to: 15
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Bo to są przypadkowi ludzie z łapanki. Brak orientacji "w terenie"
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    świadek•4 lutego 2016 o 20:15

    wy tam siedzicie bierzecie pieniądze za te ściemniane sesje a w Jaworze jaki burdel jest taki jest a wy mamcie oczy drogą a ludzię dalej nie mają pracy .
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        wy tam siedzicie bierzecie pieniądze za te ściemniane sesje a w Jaworze jaki burdel jest taki jest a wy mamcie oczy drogą a ludzię dalej nie mają pracy .
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    Pisakświadek•4 lutego 2016 o 20:30

    Pracy jest coraz więcej w Jaworze..., ale dla kolegów z PO.
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        Pracy jest coraz więcej w Jaworze..., ale dla kolegów z PO.
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    koledzyPisak•6 lutego 2016 o 10:55

    http://wiadomosci.wp.pl/wiadomosc.html?wid=18142094&kat=59154&title=Pawel-Lisicki-o-Schetynie-Grzegorz-Skarzypyta
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    Pytam•4 lutego 2016 o 20:11

    Gmina była przygotowana do remontu DK3, czy nie była, panie Bera. Zaprzecza pan sobie sam. Celowo okłamuje pan radnych i innych mieszkańców, bo chce pan ukryć prawdę o porażce? Nie chce pan znać oficjalnego stanowiska Dyrekcji Dróg, bo byłaby to informacja demaskująca prawdziwość przedstawionych faktów.
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        Gmina była przygotowana do remontu DK3, czy nie była, panie Bera. Zaprzecza pan sobie sam. Celowo okłamuje pan radnych i innych mieszkańców, bo chce pan ukryć prawdę o porażce? Nie chce pan znać oficjalnego stanowiska Dyrekcji Dróg, bo byłaby to informacja demaskująca prawdziwość przedstawionych faktów.
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                [image: trzeba coś z tym zrobić]
    trzeba coś z tym zrobić•4 lutego 2016 o 19:03

    może warto poprosić naszą jaworską Posłankę o wsparcie?
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        może warto poprosić naszą jaworską Posłankę o wsparcie?
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    takijatrzeba coś z tym zrobić•4 lutego 2016 o 20:54

    chyba przegraliśmy wybory na burmistrza, a teraz szukacie ratunku u pani poseł, jak nie ta opcja to tamta, to nie jest rozwiazanie problemu. 
To nasi radni zapomnieli po co zostali wybrani, mają pracowac dla swoich wyborców, ich rozliczmy. Nie siedzą tam dla kasy i dobrej miny, żeby sią przypodobac a rozwiazywac problemy. Do tych leni napewno nie mozna zaliczyc Pana Detyny i Kowalczyka.
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        chyba przegraliśmy wybory na burmistrza, a teraz szukacie ratunku u pani poseł, jak nie ta opcja to tamta, to nie jest rozwiazanie problemu. 
To nasi radni zapomnieli po co zostali wybrani, mają pracowac dla swoich wyborców, ich rozliczmy. Nie siedzą tam dla kasy i dobrej miny, żeby sią przypodobac a rozwiazywac problemy. Do tych leni napewno nie mozna zaliczyc Pana Detyny i Kowalczyka.
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    wartotrzeba coś z tym zrobić•4 lutego 2016 o 19:16

    a może by tak zaprosić ja na sesję?
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        a może by tak zaprosić ja na sesję?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: bardzo]
    bardzowarto•4 lutego 2016 o 19:27

    bardzo dobra propozycja , najlepiej zaprosić jaworska Posłankę na sesję, nagrać sesję tak abyśmy mogli zobaczyć w internecie co wtedy powie nam burmistrz,
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        bardzo dobra propozycja , najlepiej zaprosić jaworska Posłankę na sesję, nagrać sesję tak abyśmy mogli zobaczyć w internecie co wtedy powie nam burmistrz,
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    taki_ktos•4 lutego 2016 o 18:39

    http://www.s3-poludnie-lb.pl/   jeśli to ruszy od kwietnia, a Naszej DK3 nie zrobią to do Legnicy będzie najszybciej PKP :)
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        http://www.s3-poludnie-lb.pl/   jeśli to ruszy od kwietnia, a Naszej DK3 nie zrobią to do Legnicy będzie najszybciej PKP :)
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    ?taki_ktos•4 lutego 2016 o 18:44

    na wykonanie DK3 w Jaworze też była podpisana umowa pomiędzy GDDKiA a wykonawcą
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        na wykonanie DK3 w Jaworze też była podpisana umowa pomiędzy GDDKiA a wykonawcą
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    obwodnica musi być!?•5 lutego 2016 o 12:17

    wydaje mi się, że S3 chyba przebiega poza granicami Jawora i może nie będzie kolizji z operatorami żadnych sieci, więc trzeba być dobrej myśli, że może choć tą drogę uda się zrealizować
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        wydaje mi się, że S3 chyba przebiega poza granicami Jawora i może nie będzie kolizji z operatorami żadnych sieci, więc trzeba być dobrej myśli, że może choć tą drogę uda się zrealizować
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    S3 ??•5 lutego 2016 o 12:05

    na DK3 też była podpisana umowa, ustalony zakres i terminy wykonania i nawet rozpoczęła się inwestycja, tylko niestety w przeważającej części nie została zrealizowana
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        na DK3 też była podpisana umowa, ustalony zakres i terminy wykonania i nawet rozpoczęła się inwestycja, tylko niestety w przeważającej części nie została zrealizowana
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    do .?•4 lutego 2016 o 19:01

    remont DK3 też się rozpoczął a nie został dokończony
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        remont DK3 też się rozpoczął a nie został dokończony
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    .?•4 lutego 2016 o 18:59

    drzewa już wycinają, niby od kwietnia będą kopać bo do końca 2018 muszą skończyć
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        drzewa już wycinają, niby od kwietnia będą kopać bo do końca 2018 muszą skończyć
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    !?•4 lutego 2016 o 18:54

    oby z S3 też się tak nie stało
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        oby z S3 też się tak nie stało
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    ahmed?•4 lutego 2016 o 18:52

    GDDKiA jest zarządcą DK3, więc raczej na pewno taka umowa została podpisana ze Skanska (Wykonawcą), ale co się stało, że Skanska się zwinęła i nie chce wrócić - pewnie się wypieli bo mieli tylko drogę zrobić, a o sieciach miasto przypomniało sobie w trakcie....
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        GDDKiA jest zarządcą DK3, więc raczej na pewno taka umowa została podpisana ze Skanska (Wykonawcą), ale co się stało, że Skanska się zwinęła i nie chce wrócić - pewnie się wypieli bo mieli tylko drogę zrobić, a o sieciach miasto przypomniało sobie w trakcie....
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    wyborca•4 lutego 2016 o 18:20

    Dziwne, że tym razem ani pani Ania ani nikt z komitetu wyborczego nie broni swojego ulubieńca  . . .  Co się stało?
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        Dziwne, że tym razem ani pani Ania ani nikt z komitetu wyborczego nie broni swojego ulubieńca  . . .  Co się stało?
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    Vtbwyborca•4 lutego 2016 o 21:29

    Jaka Ania?
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        Jaka Ania?
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    trzeba coś zadziałać•4 lutego 2016 o 17:46

    Może warto by było, żeby rada podjęła uchwałę w tej sprawie-petycje o kontynuacje budowy, tak jak w przypadku obwodnicy?
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        Może warto by było, żeby rada podjęła uchwałę w tej sprawie-petycje o kontynuacje budowy, tak jak w przypadku obwodnicy?
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    Marek•4 lutego 2016 o 17:41

    Brawa dla pana Kowalczyka i Detyny. Dobrze że choć oni naciskają na burmistrza w sprawie ważnej dla Jawora inwestycji.
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        Brawa dla pana Kowalczyka i Detyny. Dobrze że choć oni naciskają na burmistrza w sprawie ważnej dla Jawora inwestycji.
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    irek•4 lutego 2016 o 17:32

    Za taką niekompetencję i brak zaangażowania burMISTRZA radni powinni wystapić o obniżenie jego pensji , którą wcześniej absurdalnie podnieśli. Dlaczego tego nie robią ????
Czy ich diety zależą od burMISTRZA ???
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        Za taką niekompetencję i brak zaangażowania burMISTRZA radni powinni wystapić o obniżenie jego pensji , którą wcześniej absurdalnie podnieśli. Dlaczego tego nie robią ????
Czy ich diety zależą od burMISTRZA ???
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    Za taką niekompetencję i brak zaangażowania burMISTRZA radni powinni wystapić o obniżenie jego pensji , którą wcześniej absurdalnie podnieśli. Dlaczego tego nie robią ????
Czy ich diety zależą od burMISTRZA ???
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        Za taką niekompetencję i brak zaangażowania burMISTRZA radni powinni wystapić o obniżenie jego pensji , którą wcześniej absurdalnie podnieśli. Dlaczego tego nie robią ????
Czy ich diety zależą od burMISTRZA ???
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    zniesmaczony•4 lutego 2016 o 17:16

    Jak tak sluchalem tej sesji to jestem przekonany ,ze burmistrz ma pojecie  w temacie wysokosci swoich poborow.
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        Jak tak sluchalem tej sesji to jestem przekonany ,ze burmistrz ma pojecie  w temacie wysokosci swoich poborow.
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    Garbata Zośka•4 lutego 2016 o 17:12

    Czy nie jest dla Was zastanawiające, dlaczego nikt (ani jawor24h, ani NGJ) nic nie pisze na temat świrującego zegara na ratuszu? Jakiś wspólny interes? Może lepiej zakryć tarcze zegara jakąś płachtą (najlepiej z materiałami promującymi miasto), tak, żeby nie wprowadzał w błąd mieszkańców i przyjezdnych śmiejącej się z tej niezwykłej "maszyny czasu".
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        Czy nie jest dla Was zastanawiające, dlaczego nikt (ani jawor24h, ani NGJ) nic nie pisze na temat świrującego zegara na ratuszu? Jakiś wspólny interes? Może lepiej zakryć tarcze zegara jakąś płachtą (najlepiej z materiałami promującymi miasto), tak, żeby nie wprowadzał w błąd mieszkańców i przyjezdnych śmiejącej się z tej niezwykłej "maszyny czasu".
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    Zezowaty FranekGarbata Zośka•4 lutego 2016 o 17:17

    aleś znalazła sobie temat zastępczy-gabarytem to on daleko odbiega od tego, jaki jest tu omawiany
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        aleś znalazła sobie temat zastępczy-gabarytem to on daleko odbiega od tego, jaki jest tu omawiany
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    do Garbata ZośkaZezowaty Franek•4 lutego 2016 o 17:29

    Nieszczęśliwie pokręcona Zośko, umów się z burmistrzem na rozmowę i porozmawiaj sobie z nim o swoich problemach. Tu są omawiane poważne i istotne dla mieszkańców sprawy.
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        Nieszczęśliwie pokręcona Zośko, umów się z burmistrzem na rozmowę i porozmawiaj sobie z nim o swoich problemach. Tu są omawiane poważne i istotne dla mieszkańców sprawy.
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    Garbata ZośkaZezowaty Franek•4 lutego 2016 o 17:24

    Nie dziwi cię fakt, że jest cisza na ten temat?
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        Nie dziwi cię fakt, że jest cisza na ten temat?
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    nie rozumiem•4 lutego 2016 o 16:43

    To dlaczego nikt nie wystąpi z oficjalnym pismem do tej Dyrekcji o potwierdzenie lub zaprzeczenie, że droga będzie dalej remontowana, tylko wszyscy gdybają?
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        To dlaczego nikt nie wystąpi z oficjalnym pismem do tej Dyrekcji o potwierdzenie lub zaprzeczenie, że droga będzie dalej remontowana, tylko wszyscy gdybają?
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                [image: warto wystąpić z tym pismem]
    warto wystąpić z tym pismemnie rozumiem•4 lutego 2016 o 18:18

    dobrze by było, aby gmina otrzymała oficjalne ostateczne stanowisko Generalnej Dyrekcji, że dalszego remontu nie będzie zanim na własny koszt zacznie robić tą drogę, bo rzeczywiście szkoda wywalać pieniędzy na coś, co za chwilę może być zrywane
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        dobrze by było, aby gmina otrzymała oficjalne ostateczne stanowisko Generalnej Dyrekcji, że dalszego remontu nie będzie zanim na własny koszt zacznie robić tą drogę, bo rzeczywiście szkoda wywalać pieniędzy na coś, co za chwilę może być zrywane
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    smyk•4 lutego 2016 o 15:59

    świetny materiał poglądowy na obecną sytuację. Popieram w wypowiedziach niektórych internautów, gdyż najbardziej o ten remont powinni zabiegać ci przedstawiciele w Radzie, którzy reprezentują dzielnice bezpośrednio przyległe do drogi krajowej nr 3. A tu o dziwo o drogę tą walczą radni, których mieszkańcy z DK3 korzystają pośrednio, tak więc o co tu chodzi?
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        świetny materiał poglądowy na obecną sytuację. Popieram w wypowiedziach niektórych internautów, gdyż najbardziej o ten remont powinni zabiegać ci przedstawiciele w Radzie, którzy reprezentują dzielnice bezpośrednio przyległe do drogi krajowej nr 3. A tu o dziwo o drogę tą walczą radni, których mieszkańcy z DK3 korzystają pośrednio, tak więc o co tu chodzi?
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    P.•4 lutego 2016 o 15:57

    Ale lektora to lepiej sobie zmieńcie albo wyślijcie na cykl szkoleń. Nie dość że czyta jak maszyna, to jeszcze przekręca nazwy. Nie ma czegoś takiego jak Główna dyrekcja, tylko generalna.
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        Ale lektora to lepiej sobie zmieńcie albo wyślijcie na cykl szkoleń. Nie dość że czyta jak maszyna, to jeszcze przekręca nazwy. Nie ma czegoś takiego jak Główna dyrekcja, tylko generalna.
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    loloP.•4 lutego 2016 o 16:03

    To jest akurat szczegół. Nagranie szokujące. Myślę, że wielu osobom spadną klapki z oczów.
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        To jest akurat szczegół. Nagranie szokujące. Myślę, że wielu osobom spadną klapki z oczów.
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    Odpowiedz
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    weź się do roboty•4 lutego 2016 o 15:56

    Skoro, jak twierdzi burmistrz, gmina nie posiada żadnych dokumentów informujących, że remont dk3 został zakończony, a żadne prace nie są obecnie prowadzone przez gddkia i w dodatku pani naczelnik K. Brońska stwierdza, że remont tej drogi nie został przerwany, lecz definitywnie zakończony, to coś jest nie tak. W takim przypadku wydaje mi się logicznym, żeby gmina skontaktowała się z gddkia i uzyskała wyjaśnienie. Skoro jednak gmina nie uważa tego za problem i jednocześnie nie jest w stanie stwierdzić, kiedy i czy w ogóle dojdzie do remontu dalszych odcinków dk3, to ktoś tu próbuje wykręcić kota ogonem. To tak, jakbym budował dom, wybrał wykonawcę np. dachu i mimo braku prac, nic nie robił - bo nie mam dokumentu o zakończeniu/przerwaniu umowy.
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        Skoro, jak twierdzi burmistrz, gmina nie posiada żadnych dokumentów informujących, że remont dk3 został zakończony, a żadne prace nie są obecnie prowadzone przez gddkia i w dodatku pani naczelnik K. Brońska stwierdza, że remont tej drogi nie został przerwany, lecz definitywnie zakończony, to coś jest nie tak. W takim przypadku wydaje mi się logicznym, żeby gmina skontaktowała się z gddkia i uzyskała wyjaśnienie. Skoro jednak gmina nie uważa tego za problem i jednocześnie nie jest w stanie stwierdzić, kiedy i czy w ogóle dojdzie do remontu dalszych odcinków dk3, to ktoś tu próbuje wykręcić kota ogonem. To tak, jakbym budował dom, wybrał wykonawcę np. dachu i mimo braku prac, nic nie robił - bo nie mam dokumentu o zakończeniu/przerwaniu umowy.
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    mieszkaniecweź się do roboty•4 lutego 2016 o 16:15

    chyba znów mieszkańcy muszą wziąć sprawy w swoje ręce i wystosować pismo do Pani Poseł E.Witek i GDDKiA
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        chyba znów mieszkańcy muszą wziąć sprawy w swoje ręce i wystosować pismo do Pani Poseł E.Witek i GDDKiA
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    ja zamieszkaniec•4 lutego 2016 o 18:07

    Ja się chętnie podpiszę, gdzie zbierane są podpisy?
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        Ja się chętnie podpiszę, gdzie zbierane są podpisy?
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                [image: PiS-da]
    PiS-da•4 lutego 2016 o 15:56

    a gdzie ekspertka od katastrof lotniczych pani W? Jak to!, na konia nie wsiada, szabli nie chwyta? Na boga, do boju, pani W.
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        a gdzie ekspertka od katastrof lotniczych pani W? Jak to!, na konia nie wsiada, szabli nie chwyta? Na boga, do boju, pani W.
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    GosiaPiS-da•4 lutego 2016 o 22:04

    Zamiast brać się do roboty obrażasz ludzi. Burmistrz się leni a robotę ma odwalić Pani Elżbieta. Nieźle to wykombinowałeś. A on sobie zrobi kolejne zdjęcia. To nie Pani Elżbieta jest Burmistrzem. Ale skoro on się nie nadaje to niech złoży dymisję. Wybierzemy kogoś zaradniejszego
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        Zamiast brać się do roboty obrażasz ludzi. Burmistrz się leni a robotę ma odwalić Pani Elżbieta. Nieźle to wykombinowałeś. A on sobie zrobi kolejne zdjęcia. To nie Pani Elżbieta jest Burmistrzem. Ale skoro on się nie nadaje to niech złoży dymisję. Wybierzemy kogoś zaradniejszego
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    jaworzanin•4 lutego 2016 o 15:54

    Tylko referendum! Proponuję żebyście wydrukowali w gazecie listę do zbierania podpisów. Szybciutko zbierze się wymagana liczba!
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        Tylko referendum! Proponuję żebyście wydrukowali w gazecie listę do zbierania podpisów. Szybciutko zbierze się wymagana liczba!
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                [image: Kocham to miasto]
    Kocham to miasto•4 lutego 2016 o 15:36

    No ładnie, jak słyszę raz przeznaczane są ogromne środki na remont, później okazuje się że tylko w 30% zamiast 100% są wykorzystane (2 z 6 etapów). Dlaczego jako Jawor nie walczymy, aby te nie wykorzystane pieniądze wróciły do miasta. Tutaj powinna cała Rada wrzeć i bić na alarm. Przewodniczący powinien zwołać specjalne posiedzenie tylko dla tego problemu i wspólnie zastanowić się nad tą sytuacją.
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        No ładnie, jak słyszę raz przeznaczane są ogromne środki na remont, później okazuje się że tylko w 30% zamiast 100% są wykorzystane (2 z 6 etapów). Dlaczego jako Jawor nie walczymy, aby te nie wykorzystane pieniądze wróciły do miasta. Tutaj powinna cała Rada wrzeć i bić na alarm. Przewodniczący powinien zwołać specjalne posiedzenie tylko dla tego problemu i wspólnie zastanowić się nad tą sytuacją.
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    fotopstrykKocham to miasto•4 lutego 2016 o 16:02

    Jak cytował pan Detyna wypowiedź pana Bery: "Drugiej szansy z pewnością Jawor nie dostanie". Ci radni co siedzą cicho to pewnie wiedzą już, że remontu nie będzie i walka o niego nic nie da.
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        Jak cytował pan Detyna wypowiedź pana Bery: "Drugiej szansy z pewnością Jawor nie dostanie". Ci radni co siedzą cicho to pewnie wiedzą już, że remontu nie będzie i walka o niego nic nie da.
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    DK3•4 lutego 2016 o 15:07

    Gdzie radni z komitetu Bery z Wieniawskiego, Narutowicza, Limanowskiego, Mickiewicza (Swiderska, Gaszyńska, Dynowski, Olszewski, Iwański) itp. Dlaczego nie zabrali głosu w tej bulwersującej sprawie. Pogodzili się z tym że Jawor stracił kupę milionów które GDDKiA musiała zwrócić do Skarbu Panstwa
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        Gdzie radni z komitetu Bery z Wieniawskiego, Narutowicza, Limanowskiego, Mickiewicza (Swiderska, Gaszyńska, Dynowski, Olszewski, Iwański) itp. Dlaczego nie zabrali głosu w tej bulwersującej sprawie. Pogodzili się z tym że Jawor stracił kupę milionów które GDDKiA musiała zwrócić do Skarbu Panstwa
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: mieszkaniec]
    mieszkaniecDK3•4 lutego 2016 o 16:11

    chyba znów mieszkańcy muszą wziąć sprawy w swoje ręce i wystosować pismo do Pani Poseł E.Witek i GDDKiA
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        chyba znów mieszkańcy muszą wziąć sprawy w swoje ręce i wystosować pismo do Pani Poseł E.Witek i GDDKiA
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    Bobmieszkaniec•4 lutego 2016 o 21:59

    Skoro burmistrz niezaradny
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        Skoro burmistrz niezaradny
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                [image: mieszkaniec rapackiego]
    mieszkaniec rapackiegoDK3•4 lutego 2016 o 15:28

    Droga dk3 to chyba sprawa nie tylko w/w radnych, choć przechodzi przez ich okręgi. Najlepiej wyszła na tym radna Gaszyńska, która w okręgu ma zrobioną drogę, chodniki i oświetlenie.
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        Droga dk3 to chyba sprawa nie tylko w/w radnych, choć przechodzi przez ich okręgi. Najlepiej wyszła na tym radna Gaszyńska, która w okręgu ma zrobioną drogę, chodniki i oświetlenie.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: Mieszko]
    Mieszko•4 lutego 2016 o 14:12

    Koniec krętactw burmistrza. Piękna konfrontacja. Kopary opadły niektórym radnym. Porażka nr. 1
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        Koniec krętactw burmistrza. Piękna konfrontacja. Kopary opadły niektórym radnym. Porażka nr. 1
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    dziękuję i•4 lutego 2016 o 14:00

    Bardzo proszę nagrywajcie wszystkie sesje, to jest bardzo pouczające. Łatwiej będzie nam wybierać burmistrza i radnych w następnych wyborach.
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        Bardzo proszę nagrywajcie wszystkie sesje, to jest bardzo pouczające. Łatwiej będzie nam wybierać burmistrza i radnych w następnych wyborach.
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    publicznedziękuję i•4 lutego 2016 o 16:09

    posiedzenia rady są jawne, więc każdy ma na nie wstęp, może je nagrywać i publikować
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        posiedzenia rady są jawne, więc każdy ma na nie wstęp, może je nagrywać i publikować
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Mariola]
    Mariolapubliczne•4 lutego 2016 o 16:23

    i bardzo dobrze. Nareszcie ktoś się poważnie zabrał za temat informowania mieszkańców o najważniejszych wydarzeniach i o tym co się naprawdę dzieje na sesjach. Tak trzymać.
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        i bardzo dobrze. Nareszcie ktoś się poważnie zabrał za temat informowania mieszkańców o najważniejszych wydarzeniach i o tym co się naprawdę dzieje na sesjach. Tak trzymać.
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    AA•4 lutego 2016 o 13:53

    Z tego nagrania wynika że dalszym remontem drogi zainteresowani są tylko radni opozycji Kowalczyk, Detyna . Radnym z koalicji burmistrza Bery to nie przeszkadza ?A po za tym jak można przez cztery miesiące nie dać radnemu odpowiedzi , czy  urząd  w Jaworze nie obowiązują przepisy dotyczące terminu odpisywania na pisma ?,
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        Z tego nagrania wynika że dalszym remontem drogi zainteresowani są tylko radni opozycji Kowalczyk, Detyna . Radnym z koalicji burmistrza Bery to nie przeszkadza ?A po za tym jak można przez cztery miesiące nie dać radnemu odpowiedzi , czy  urząd  w Jaworze nie obowiązują przepisy dotyczące terminu odpisywania na pisma ?,
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    gramotnyAA•4 lutego 2016 o 16:08

    Skoro statut nie przewiduje sankcji za brak odpowiedzi lub nieterminowość na zapytania radnych to można to samo uzyskać na wniosek o udzielenie informacji publicznej i to w krótszym terminie-14-dniowym.
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        Skoro statut nie przewiduje sankcji za brak odpowiedzi lub nieterminowość na zapytania radnych to można to samo uzyskać na wniosek o udzielenie informacji publicznej i to w krótszym terminie-14-dniowym.
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    mecenasgramotny•5 lutego 2016 o 09:02

    do zapytań i interpelacji radnych w trybie statutowym nie ma zastosowania KPA-to nie jest sprawa rozpatrywana w trybie tego przepisu
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        do zapytań i interpelacji radnych w trybie statutowym nie ma zastosowania KPA-to nie jest sprawa rozpatrywana w trybie tego przepisu
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    do Adamgramotny•4 lutego 2016 o 16:28

    A to jest sprawa, którą rozpatruje się w rybie KPA?
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        A to jest sprawa, którą rozpatruje się w rybie KPA?
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    Adamgramotny•4 lutego 2016 o 16:24

    Tu wchodzi w grę KPA.
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        Tu wchodzi w grę KPA.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                [image: mieszkaniec]
    mieszkaniec•4 lutego 2016 o 13:22

    bardzo szkoda , ze nikt kompletnie nikt z urzędu nie bierze udziału w konwencie burmistrzów na którym omawiane są  z Generalna Dyrekcja sprawy drogi DK 3. W końcu chodzi o drogę w Jaworze , a nie  np. w  Lubinie. Pan burmistrz nie ma czasu żeby zainteresować się tak ważną sprawą dla Jawora ? A potem takie mętne tłuczenie na sesji z którego kompletnie nic nie wynika. Czy w tej sytuacji można zwalać winę cięgle tylko na kogoś?
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        bardzo szkoda , ze nikt kompletnie nikt z urzędu nie bierze udziału w konwencie burmistrzów na którym omawiane są  z Generalna Dyrekcja sprawy drogi DK 3. W końcu chodzi o drogę w Jaworze , a nie  np. w  Lubinie. Pan burmistrz nie ma czasu żeby zainteresować się tak ważną sprawą dla Jawora ? A potem takie mętne tłuczenie na sesji z którego kompletnie nic nie wynika. Czy w tej sytuacji można zwalać winę cięgle tylko na kogoś?
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    no tak, raczej to było przy S3 a nie DK3
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    PORAŻKA BERY !!!!! 
głosowałem na niego, wszystkich bardzo przepraszam.
Pół roku temu miałem spotkanie z burmistrzem (w ramach jego dyżuru).
Odpowiedź na moje pytania miała nadejść w najbliższym czasie (miesiąc, dwa) . Jest luty 2016 roku i nic.
EMILIAN BERA =PORAŻKA
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    Trzeba było nagrywać od początku kadencji
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    O ile dobrze zrozumiałem to Detyna czeka 4 miesiące na odpowiedź o pracownikach z poza terenu?
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    im dłużej burmistrz będzie czekał z odpowiedzią dla radnego Detyny , to w piśmie będzie trzeba wpisać więcej pracowników z poza Jawor, ostatnio został przyjęty kierowca na zamiatarkę prawdopodobnie z Legnicy , czyżby w Jaworze nie było bezrobotnych kierowców?
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    Tylko referendum!
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    a mamy dobrego kandydata? Następcę?? Jesli tak, to referendum.
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    Dobrze zrozumiałeś. Ciekawe jaka jest przyczyna tak długiego oczekiwania?

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]14
    Lubię to: 14
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Dobrze zrozumiałeś. Ciekawe jaka jest przyczyna tak długiego oczekiwania?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: o co pytał?]
    o co pytał?...•4 lutego 2016 o 19:13

    a czasami nie o to, ile osób z Jawora zostało zwolnionych?
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    może nie można się doliczyć ile osób spoza Jawora dostało zatrudnienie
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